
Ontdek een aantal van onze kandidaten voor de gemeenteraadsverkiezingen op pagina 2 en 3!
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

N-VA Herentals levert twee sterke kandidaten 
voor verkiezingen in juni
Eerste schepen Pascal Van Nueten (52) en jongerenvoorzitter Stijn Janssens (31) zijn beiden kandidaat bij de parlements-
verkiezingen van 9 juni. Zo brengt N-VA Herentals maar liefst twee sterke kandidaten in stelling. Pascal staat op een mooie 
12de plaats op de lijst voor het Vlaams Parlement, die getrokken wordt door minister-president Jan Jambon. Stijn is 
5de opvolger op de Kamerlijst van N-VA-voorzitter Bart De Wever.

Stijn Janssens en Pascal Van Nueten 
willen uw stem laten horen in Brussel!Stijn: jong geweld

Met Stijn Janssens is de 
Herentalse N-VA aanwezig 
op de lijst voor de verkie-
zing van de Kamer van 
volksvertegenwoordigers. 
Stijn is voorzitter van Jong 
N-VA Herentals en zetelt al 
enkele jaren in het nationale 
partijbestuur van de N-VA. 
“Als Herentalsenaar zal ik 
voluit de kaart van de Kem-
pen trekken én verdedigen. 
Ik ben blij om als jongere 
een kans te krijgen. Dat is 
belangrijk. Dé inzet van deze 
verkiezingen wordt onze 
Vlaamse welvaart. Die staat 
zwaar onder druk.” 
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Pascal: ambitie en gedrevenheid

“Ik ben fier dat ik kan deelnemen 
aan de parlementsverkiezingen”, 
zegt Pascal Van Nueten. “Ik doe 
dat met de nodige ambitie en met 
de gedrevenheid die men van mij 
gewoon is. Het zou een hele eer 
zijn om onze stad te vertegen-
woordigen in het Vlaams Parle-
ment. Die kans ga ik met beide 
handen grijpen. Als schepen krijg 
je veel gedaan. Maar een aantal 
problemen krijg je niet alleen in 

Herentals zelf opgelost. Bijvoor-
beeld de mobiliteitsknoop in 

onze stad. Daarvoor moet 
je ook ‘in Brussel’ iets te 
zeggen hebben. Met mijn 
ervaring als ondernemer 
en sterk netwerk ben ik 
er zeker van dat ik ook 
daar voor onze stad heel 
wat kan betekenen.”

Stem de Kempen naar het federaal 
en Europees Parlement
Mireille Colson (provinciaal gedeputeerde en 7de plaats federale lijst), 
Peter Keymeulen (burgemeester Herselt en 7de opvolger Europese lijst) 
en Dorien Cuylaerts (burgemeester Rijkevorsel en 4de plaats federale 
lijst) verdienen, net zoals Stijn en Pascal, uw steun en stem op 9 juni. U 
kan ervoor zorgen dat de Kempen op alle niveaus een vertegenwoordiger 
hebben die onze belangen kan dienen en verdedigen.

Herentals
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Morkhoven goed vertegenwoordigd bij 
gemeenteraadsverkiezingen
Voor N-VA Herentals zijn alle deelgemeenten even belangrijk. Daarom hebben we ook in Noorderwijk en Morkhoven sterke 
mensen nodig. Huidig gemeenteraadslid Griet Van Nueten en oud-hoofdleider van de Chiro Kobe Vets zijn onze trekkers in 
Morkhoven.

Kobe Vets ademt Chiro 
Kobe Vets is 24 jaar en werd geboren in Morkhoven. 
“Ik ben 18 jaar bij de Chiro geweest. Ik behaalde een 
diploma Orthopedie en werk momenteel in de verkoop. 
In het weekend vind je mij regelmatig in de keuken 
van Wolfstee”, zegt een ambitieuze Kobe. Door zijn 
ervaring bij de Chiro wil Kobe zich focussen op alles 
wat te maken heeft met jeugdwerking. En hij wil de 
belangen van ‘zijn’ Morkhoven verdedigen. Kobe staat 
te trappelen om in de volgende legislatuur alle ambi-
tieuze plannen mee vorm te geven.

Griet Van Nueten opnieuw van de partij
Gemeenteraadslid Griet Van Nueten is opnieuw kan-
didaat voor Morkhoven. “Ik ben 47 jaar, zelfstandig 
schoonheidsspecialiste in Morhoven en leerkracht in 
Kosh. Je ziet mij vaak op stap (of op de fiets) met mijn 
dochter Ann-Sophie, die recent Belgisch kampioene 
baanwielrennen Omnium werd. Als gemeenteraadslid heb ik de voorbije jaren mee mijn schouders gezet onder de ambitieuze 
plannen die voor Morkhoven op stapel staan. Ook sport, dierenwelzijn en veiligheid zijn belangrijke thema’s. Daarnaast ben ik fier 
op heel wat zaken waarmee Herentals kan uitpakken, zoals het imago van wielerstad, de vele streekproducten en het enorme aanbod 
aan activiteiten (lichtjeswandeling, wekelijkse markten …).”

Steff Wouters (SKS): spreekbuis van Herentalse 
sportverenigingen in gemeenteraad
N-VA Herentals is dé volkspartij van onze stad. Daardoor hebben we heel wat goede banden met de vele succesvolle Herentalse 
sportclubs. We zijn blij dat Ste�  Wouters van voetbalclub SKS mee zijn schouders zet onder het N-VA-verhaal. 

Maatschappelijk engagement
“Ik ben 29 jaar en veel mensen zullen mij ken-
nen als trainer van de B-reserven bij SKS. Ik ben 
secretaris van de club en heb een directe lijn met 
de Belgische voetbalbond. Ik ging naar school 
in Kosh Campus Scheppersstraat en was daar 
voorzitter van de leerlingenraad. Mij maatschap-
pelijk engageren zat er dus al van kleins af aan in. 
Ook van ondernemen ben ik niet vies. Ik richtte 
bijvoorbeeld LSC De Klokkenververs op in Heren-
tals, een supportersclub van Lierse SK”, zegt Steff.

N-VA weet wat er leeft
Het spreekt voor zich dat Steff zich in de gemeente-
raad wil inzetten voor de belangen van onze 
talrijke Herentalse (sport)verenigingen. Maar daar 
stopt het niet. “Verkeersveiligheid en netheid zijn 
twee punten waar we als stad nog stappen vooruit 
moeten zetten. De N-VA is daarvoor de ideale 
partij, want die weet wat er leeft. Daaraan wil ik 
heel graag mijn steentje bijdragen.”

Onze schepen 
Stefan Verraedt en 
Steff willen de stem 
van alle Herentalse 
sporters zijn.

herentals@n-va.be



Drie Herentalse ondernemers kiezen voor de N-VA
Herentals verdient een bruisende stadskern. Daarop werd de voorbije jaren sterk ingezet. Maar het werk is nog niet gedaan. 
Daarom kiezen ondernemers Sanne Van Hove, Mill Wuyts en Roel D’haeseleer voor de N-VA. Ook zij vervoegen op 13 oktober 
onze lijst.

Sanne Van Hove is een bekend gezicht in Herentals. Bijna 
iedereen kwam al wel eens in één van haar twee zaken. “Ik 
ben 33 jaar, grote dierenvriend en zaakvoerder van Standaard 
Boekhandel in de Zandstraat en van frituur De New York in de 
Sint-Magdalenastraat. Als zelfstandige heb ik gemerkt hoe we 
deze legislatuur, dankzij het beleid van de N-VA, eindelijk meer 
ondersteuning kregen. Maar we zijn er nog niet. We moeten nog 

meer inzetten op beleving en gezelligheid voor onze inwoners 
en bezoekers.”

Roel D’haeseleer sluit zich daar graag bij aan. Als zelfstandig 
verzekeringsagent in de Nieuwstraat weet hij maar al te goed 
hoe belangrijk het is om ondernemerschap te stimuleren. “Ik 
ben opgegroeid in Herentals: ik voltooide mijn lagere school in 
de Molekens en mijn middelbaar in het College. Ik was actief bij 
Scouts De Buecken, ik speelde voetbal bij KFC Herentals en ik 
was dj in het Ciné café en kelner in meerdere Herentalse horeca-
zaken. Onze stad ligt mij zeer nauw aan het hart.”

Bij een bruisend centrum hoort uiteraard ook een bloeiende 
horeca. Wie beter dan Mill Wuyts van The Roxy om die stem te 
vertegenwoordigen? “Ik ben 60 jaar en geboren en getogen in 
deze stad. In mijn jonge jaren werkte ik op de manege van de 
keizer van onze Keizerstede, Rik Van Looy. Ik baatte negen jaar 
café ’t Saske uit en sinds 2021 ben ik uitbater van The Roxy op 
de Grote Markt. Een jaar later begon ik met een gratis festival 
in ons stadscentrum, namelijk Roxy Fest. Ik vind in de N-VA 
een partner om samen in te zetten op het verder uitbouwen van 
ons centrum als dé plek in de Kempen waar altijd iets te beleven 
valt”, zegt een lachende Wuyts.

N-VA is opnieuw dé partij 
van Noorderwijk
In Noorderwijk kijken we uit naar de opening van de nieuwe 
sporthal, die er mede dankzij schepen van Sport Eva Brand-
wijk komt. Naast haar zullen ook gemeenteraadslid Rikkert 
Van Bauwel en Gina Aertgeerts kandidaat zijn op 13 oktober.

Herentals fi etsstad
Als huidig schepen van Sport, Mobiliteit, Dierenwelzijn en 
Middenstand behoeft Eva geen introductie meer. “Ik ben 48 jaar 
en naast mijn schepenambt baat ik twee dierenspeciaalzaken 
uit. Over de komst van de nieuwe sporthal in Noorderwijk ben 
ik heel tevreden, het invoeren van de donderdagse markt in 
Morkhoven is een succes en het zwerfkattenproject werpt duide-
lijk zijn vruchten af. Maar het werk is niet klaar. We moeten de 
volgende legislatuur nog meer inzetten op veilige schoolomge-
vingen, een sterk en bruisend handelshart en we moeten Heren-
tals op de kaart houden als dé fietsstad in Vlaanderen.”

Rikkert Van Bauwel opnieuw van de partij
Wie Noorderwijk zegt, zegt ook Rikkert Van Bauwel, gemeente-
raadslid en turnleerkracht. “Ik geef al 25 jaar les in VBS ’t Klaver-
tje in Noorderwijk, van de kleuters tot het derde leerjaar. Mijn 
vrouw is kinesiste in ons dorp en ik heb twee kinderen. In de 
gemeenteraad ben ik een vertegenwoordiger van Noorderwijk, 
een deelgemeente met mooie mensen en een bloeiend gemeen-
schapsleven. De N-VA heeft bewezen het belang van sterke 
deelgemeenten te ondersteunen. Komende legislatuur moeten 
we stappen zetten op het vlak van verkeersdoorstroming in ons 
dorp voor alle weggebruikers.”

Nieuwkomer Gina Aertgeerts
Een nieuw gezicht voor de N-VA in Noorderwijk is Gina 
Aertgeerts: “Ik ben 42 jaar, geboren in Morkhoven en woon in 
Noorderwijk. Mensen kennen mij op de eerste plaats als iemand 
met een hart voor dieren. Als veganist en lid van een aantal 
dierenrechtenorganisaties ben ik actief bezig met dierenwelzijn. 
Dankzij N-VA Herentals nam de stad al heel wat initiatieven 
op het vlak van dierenwelzijn, zoals het zwerfkattenbeleid en 
contraceptie voor duiven. Dierenwelzijn moet lokaal hoog op 
de agenda blijven. Verder voel ik een warme betrokkenheid bij 
mijn medemens. Als maatschappelijk werker in een OCMW heb 
ik mogelijkheden om een verschil te maken. Die ervaring wil ik 
meenemen naar de gemeenteraad.”

Met drie gemotiveerde ondernemers op de lijst
wil N-VA Herentals onze stad doen bruisen!

www.n-va.be/herentals
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